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§ 1
Val av justerare och godkännande av dagordning 

Beslut 
Ordföranden Johan Paccamonti (M) öppnade mötet.
Dagordningen godkändes.
Mötet ajounerades för allmänhetens frågestund mellan kl. 18:30-
19:00. Femton åhörare kom till allmänhetens frågestund.
Ordföranden Johan Paccamonti (M) och vice ordföranden Lillemor 
Samuelsson (V) utsågs att justera protokollet. Protokollet justeras 
måndagen den 2 september. Paragraferna 8 och 10 justerades 
omedelbart.
 
 
 

Sida 4 (34)



Bromma stadsdelsnämnd Protokoll nr 3/2019

2019-08-29

§ 2
Skrivelse Trafiksäkerhet Mariehäll 
BRO 2019/259

Beslut 
Stadsdelsnämnden lade skrivelsen till handlingarna.

Handlingar i ärendet
 188981 BRO 2019 259
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§ 3
Inkommen skrivelse om efterfrågad, behövlig, återskapad 
och utökad busslinjesträckning för 115. 
BRO 2019/188

Beslut 
Stadsdelsnämnden lade skrivelsen till handlingarna.

Handlingar i ärendet
 189604 2019-188
 BRO 2019/188-1.1 Lösning för nedlagd busslinje förbi 

Bromma sjukhem (2/3)
 BRO 2019/188-1.2 Lösning för nedlagd busslinje förbi 

Bromma sjukhem (3/3)
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§ 4
Medborgarförslag om handlingsplaner för att minska 
antalet självmord och antalet sjukskrivna på grund av 
psykisk ohälsa 
BRO 2019/187

Beslut 
Stadsdelsnämnden överlämnade förslaget till förvaltningen för 
besvarande.

Sammanfattning av ärendet 
Ett medborgarförslag har inkommit om handlingsplaner för att 
minska antalet självmord och antalet sjukskrivna på grund av 
psykisk ohälsa.

Handlingar i ärendet
 177014 MBF 2019 187
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§ 5
Medborgarförslag låt delar av parkerna bli äng 
BRO 2019/189

Beslut 
Stadsdelsnämnden överlämnade förslaget till förvaltningen för 
besvarande.

Sammanfattning av ärendet 
Ett medborgarförslag har inkommit om att låta parkerna bli äng.

Handlingar i ärendet
 BRO 2019/189-3 Medborgarförslag - låt delar av parkerna 

bli äng
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§ 6
Medborgarförslag om hundrastgård vid Missionsvägen 
BRO 2019/240

Beslut 
Stadsdelsnämnden överlämnade förslaget till förvaltningen för 
besvarande.

Sammanfattning av ärendet 
Ett medborgarförslag har inkommit om en hundrastgård vid 
Missionsvägen.  

Handlingar i ärendet
 186016 mbf 2019240
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§ 7
Remissvar gällande övergripande 
samverkansöverenskommelse mellan Stockholms stad 
och Polisregion Stockholm 
BRO 2019/171

Beslut 
Stadsdelsnämnden överlämnar förvaltningens tjänsteutlåtande som 
svar på remissen.

Sammanfattning av ärendet 
En ny övergripande samverkansöverenskommelse mellan 
Stockholms stad och Polisregion Stockholm har upprättats. Syftet 
med samverkansöverenskommelsen är att på ledningsnivå skapa 
förutsättningar för att stärka det gemensamma brottsförebyggande 
och trygghetsskapande arbetet. Målsättningen är att stockholmarnas 
upplevda trygghet ska öka och den faktiska brottsligheten minska. 
Förvaltningen ställer sig positiv till samverkansöverenskommelsen 
och vill betona vikten av att upprätta lokala 
samverkansöverenskommelser samt uppföljning av resultatet.

Beslutsgång
Ordföranden konstaterade att nämnden ställde sig bakom 
förvaltningens förslag.
 
Särskilt uttalande och ersättaryttrande
Johan Paccamonti m.fl. (M), Hanna Wistrand (L), Karl Persson 
(MP), Adrian Nordén (C) lämnade ett särskilt uttalande som Mia 
Widell (KD) instämde i genom ett likalydande ersättaryttrande:
 
"Att Stockholms stad och Polisregion Stockholm har tagit fram en 
gemensam samverkansöverenskommelse är mycket bra. Vi vill alla 
ha och verka för en säkrare och tryggare stad där färre brott begås. 
Särskilt grupper såsom barn och unga i riskmiljö, personer utsatta 
för våld och offer för trafficking kommer att tjäna på ett bättre 
lokalt samarbete mellan förvaltningar och polis. Det är därför 
viktigt att samverkansöverenskommelsen inte endast blir en 
ledningsfråga, även om den ska prioriteras som en sådan, utan 
verkligen når hela vägen ut till verksamheter och kontaktytor som t 
ex fältassistenter, medborgarkontor och liknande."
 
Särskilt uttalande
Lillemor Samuelsson m.fl. (V) och Milla Järvelin m.fl. (S) lämnade 
ett särskilt uttalande:
 
"Stockholm stad och Polisregion Stockholm har gemensamt tagit 
fram en övergripande samverkansöverenskommelse som syftar till 
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att Stockholm ska vara en säker och trygg stad och att brottsligheten 
ska minska. Överenskommelsen innehåller många bra och 
välbehövliga insatser för att öka samverkan och skapa en trygg stad. 
Vi anser dock att samverkan mellan Stockholm stad och polisen 
behöver utvecklas även inom andra områden. Under rubriken 
prioriterade samverkansområden nämns Särskilt utsatta och sårbara 
brottsoffer. Där nämns unga brottsoffer, men inte uttryckligen barn, 
trots att de flesta orosanmälningar om barn som far illa handlar om 
våld mot barn och att barn i synnerhet borde ses som särskilt utsatta. 
Även de som är offer för våld i nära relationer och offer för 
människohandel är grupper som är särskilt utsatta och där behöver 
samverkan öka. I arbetet med att minska våldet mot kvinnor är det 
av yttersta vikt att samverkan fungerar för att nå fler våldsutövare, 
både för att stoppa våldet och för att lagföra fler. Vi saknar också en 
analys av kvinnors upplevelser av otrygghet i det offentliga rummet 
och önskar se ökat fokus på just otrygghet ur ett 
jämställdshetsperspektiv. Det är positivt att 
samverkansöverenskommelsen värderar det lokala arbetet som sker 
i stadens i stadsdelsområden högt. Vi vill betona vikten av 
stadsdelsnämndernas roll i det lokala arbetet och det viktiga 
förebyggande arbete som dess verksamheter genomför. För att 
kunna samordna, samverka och arbeta effektivt krävs dock avsatta 
resurser. Den borgerliga majoriteten har valt att främst satsa på 
ordningsvakter och kameraövervakning i sin budget och riskerar 
därmed satsningar på fritidsverksamheter, socialtjänsten och annat 
förebyggande arbete."
 

Handlingar i ärendet
 189615 (Godkänd - R 1) Remissavar gällande övergripande 

samverkansöverenskommelse mellan Stockholms stad och 
Polisregion Stockholm

 BRO 2019/171-1.2 KS 2019/656 Bilaga 1
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§ 8
Svar på remiss om Strategi för samisk hälsa - En hälso- 
och sjukvård som bidrar till en god och jämlik hälsa för 
samer 2020-2030 
Remiss från kommunstyrelsen (dnr 2019/989)
BRO 2019/199

Beslut 
Stadsdelsnämnden överlämnar förvaltningens tjänsteutlåtande som 
svar på remissen.
Nämnden beslutade om omedelbar justering.

Sammanfattning av ärendet 
Kunskapsnätverket för samisk hälsa är ett projekt som startades 
2017 och är ett resultat av flera års samverkan mellan olika aktörer. 
Bakgrunden till samarbetet låg i de identifierade kunskapsluckor 
och brister som hälso- och sjukvården har i relation till det samiska 
folket, samt i vårdens svårigheter med att identifiera och åtgärda 
dessa brister. Kunskapsnätverket har arbetat fram ett förslag till 
strategi för samisk hälsa som nu har skickats på remiss för yttrande. 
Strategins syfte är att öka tillgången till en språk- och 
kulturanpassad vård för samiska patienter med målet att hälso- och 
sjukvården aktivt ska bidra till en god och jämlik hälsa hos den 
samiska befolkningen. Remissen pekar på behovet av att ta fram en 
nationell hälsostrategi för den samiska befolkningen då samer är 
bosatta i hela Sverige. Strategin stödjer Sametinget och samiska 
organisationer i uppbyggandet av ett nationellt centrum för samisk 
hälsa. Förvaltningen ser positivt på remissens förslag om att inrätta 
ett nationellt centrum för samisk hälsa och att detta centrum bör få 
ett nationellt uppdrag beträffande kulturanpassad hälso- och 
sjukvård, kunskapsuppbyggnad och kunskapsspridning. 
Förvaltningen har endast rådighet över den hälso- och sjukvård som 
bedrivs inom kommunens ansvarsområde, dvs på särskilda boenden 
och daglig verksamhet/dagverksamhet. Övriga hälso- och 
sjukvårdsfrågor hänvisas till Region Stockholm att uttala sig om.

Beslutsgång
Ordföranden konstaterade att nämnden ställde sig bakom 
förvaltningens förslag.

Handlingar i ärendet
 183171 (Godkänd - R 1) Svar på remiss om Strategi för 

samisk hälsa - En hälso- och sjukvård som bidrar till en god 
och jämlik hälsa för samer 2020-2030

 BRO 2019/199-1.2 Strategi för samisk hälsa - En hälso- och 
sjukvård som bidrar till en god och jämlik hälsa för samer 
2020-2030
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§ 9
Planärende för samråd - Del av Blackeberg 3:1 m.fl. 
områden vid Blackebergsvägen/ Blackebergsbacken i 
stadsdelarna Blackeberg och Södra Ängby 
S-Dp 2016-15112
BRO 2019/173

Beslut 
Stadsdelsnämnden beslutar att överlämna följande skrivelse som 
svar på remissen:
 
"Blackeberg har under åren förtätats med många omfattande projekt 
utöver det som nu ligger inom programmet. Detta skapar i delar 
påfrestningar som man måste beakta i planarbetet.
Planärendets grönmarksintrång är för omfattande och exploateringar 
söder om Björnsonsgatan lämpar sig inte utöver det som sker på 
parkering och redan hårdgjord yta. Sherwoodskogen som utgör ett 
svagt samband i Storstockholms gröna kilar, samt Görvälnkilen som 
är en grönkil av lokal och regional betydelse är känsliga områden. 
Vid bebyggelse norr om Blackebergsvägen bör grönmarksintrånget 
göras betydligt mindre, till exempel genom att se över om 
bebyggelsen kan omformas till lamellhus som ligger i nära 
anslutning till vägen. De två byggnader som planeras inom område 
B riskerar att försämra det gröna sambandet och bör utgå från 
planen.
 
En bebyggelse på östra sidan om Blackebergsvägen, om denna ska 
genomföras, bör ta stor hänsyn till riksintresset Södra Ängby och 
låta skalan anpassas med exempelvis radhus.
 
Den grönblå majoriteten värnar om bevarande och utvecklande av 
våra grönområden. Planeringen av ny bebyggelse i Bromma måste 
ske med hänsyn även till den gröna infrastrukturen, det vill säga det 
ska finnas sammanhängande, med varandra förbundna natur- och 
parkområden för att garantera robusta ekosystem. I en tid med allt 
ökande klimatförändringar måste de mångfunktionella ytorna som 
utgörs av icke exploaterade ytor värnas. Natur- och parkmark gör 
livsmiljön i staden mer robust och bidrar med ekosystemtjänster för 
mångmiljonbelopp. De grönstråk som finns kvar i våra närförorter 
har stor betydelse för de boendes fysiska och psykiska 
välbefinnande. Fler kompensationsåtgärder bör presenteras.
 
I dagsläget råder redan periodvis parkeringskaos i området, med fler 
boende kommer denna situation inte förbättras. Trygga skolvägar 
och framkomlighet för funktionshindrade och äldre måste säkras. 
Både under byggtid och när området är klart.
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För att minska risken för trafikkaos kan behovet av ökad turtäthet 
inom kollektivtrafiken i området inte nog poängteras, även på 
helgerna då det är mycket stor trafik till idrottsplatsen.
 
Med fler hus och mer service finns goda chanser till att öka 
tryggheten i området. Att husen får lokaler i bottenplan är en 
förutsättning för detta. Men behöver även ta hänsyn till är att 
idrottsplatsen inte bara bevaras utan att den också utvecklas för att 
kunna möta det ökande behovet. Det är även extra viktigt att planera 
för gemensamma insatser av samhälle och föreningsliv. Eftersom 
lokaler för det senare är en stor bristvara är vår rekommendation att 
särskild fokus läggs på detta när Blackeberg och Södra Ängby 
utvecklas. Det vinner alla på.
 
Det är även viktigt att säkerställa att det finns rimligt antal platser 
för förskola och skola planerade i området.
 
Ombyggnationen av vårdboendet Mälarbackens kök har idag ett 
tidsbegränsat bygglov som genom den nya detaljplanen kan bli 
permanent, vilket är positivt."
 
 
 

Sammanfattning av ärendet 
Stadsbyggnadskontoret har upprättat ett förslag till detaljplan för del 
av Blackeberg 3:1 m.fl. områden vid Blackebergsvägen/ 
Blackebergsbacken, i stadsdelarna Blackeberg och Södra Ängby. 
Planförslaget möjliggör för ny bebyggelse och allmänna platser 
mellan och intill stadsdelarna Blackeberg och Södra Ängby längs 
med Blackebergsvägen och Blackebergsbacken i tre områden 
benämnda A, B och C. Genom att bygga i mellanrummet mellan 
Blackeberg och Södra Ängby är syftet att bättre koppla ihop de 
båda stadsdelarna. Blackebergsvägen pekas ut i stadens 
översiktsplan 2018 som framtida urbant stråk där vägen ska 
utvecklas till en stadsgata med bostadsbebyggelse på ömse sidor. I 
detaljplaneförslaget presenteras 13 punkthus i fyra till fem våningar 
i område A, två punkthus i område B och sex modulerade punkthus 
i upp till tio våningar i område C. De två senare områdena ligger i 
sin helhet inom ett ekologiskt särskilt betydelsefullt område 
(ESBO), där delar utgör kärnområde. Område A ligger i 
randområdet till riksintresset Södra Ängby. Bebyggelsen föreslås 
innehålla ca 420 bostäder och möjligheter till lokaler i bottenvåning. 
Utöver den nya bebyggelsen planeras även för upprustade gator och 
gångstråk samt ett nytt parkrum. Förutsättningar skapas för bättre 
flöden mellan Blackeberg och Södra Ängby genom nya och 
förbättrade befintliga mötesplatser och förstärkta kopplingar med 
stråk mellan stadsdelarna. Den gröna utformningen med 
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förgårdsmark och gröna släpp mellan byggnaderna ska knyta 
samman de tre områdena som föreslås med bebyggelse. Platsens 
kulturhistoriska värden ställer krav på en genomtänkt gestaltning.

Förslag till beslut
Johan Paccamonti m.fl. (M), Hanna Wistrand (L), Karl Persson 
(MP), Adrian Nordén (C) lämnade ett förslag till beslut som Mia 
Widell (KD) instämde i genom ett likalydande ersättaryttrande.
 
Förslag till beslut
Milla Järvelin m.fl. (S) och Lillemor Samuelsson m.fl. (V) yrkade 
bifall till förvaltningens förslag.
 
Beslutsgång
Ordföranden Johan Paccamonti (M) ställde förslagen mot varandra 
och konstaterade att nämnden ställde sig bakom förslaget från (M), 
(L), (MP), (C) och (KD).
 
Reservation
Milla Järvelin m.fl. (S) och Lillemor Samuelsson m.fl. 
(V) reserverade sig till förmån för förvaltningens förslag till beslut.
 
 

Handlingar i ärendet
 185009 (Godkänd - R 1) Detaljplan för del av Blackeberg 

3:1 m.fl.områden vid Blackebergsvägen/Blackebergsbacken, 
i stadsdelarna Blackeberg och Södra Ängby

 BRO 2019/173-4 Planbeskrivning
 BRO 2019/173-2 Plankarta 1
 BRO 2019/173-3 Plankarta 2
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§ 10
Remissvar Tvärbana norr Kistagrenen 
KS 2019/918
BRO 2019/185

Beslut 
Nämnden överlämnar förvaltningens tjänsteutlåtande som svar på 
kommunstyrelsens remiss.
Nämnden beslutade om omedelbar justering.

Sammanfattning av ärendet 
Tvärbanans Kistagren har delats in i sju detaljplaner, varav sträckan 
Solvalla är den fjärde etappen. AB Storstockholms Lokaltrafik (SL) 
planerar att utbyggnaden för hela sträckan av Kistagrenen till 
Helenelund i Sollentuna ska vara klar till år 2023. Staden, SL och 
Stockholms läns landsting (SLL) har kommit överens om ett förslag 
till genomförandeavtal för att reglera utbyggnaden och 
ansvarsförhållandena för sträckan vid Solvalla. Genomförandet av 
denna delsträcka medför investeringskostnader om 15 miljoner 
kronor för staden och finansieras via trafiknämnden.

Beslutsgång
Ordföranden konstaterade att nämnden ställde sig bakom 
förvaltningens förslag.

Handlingar i ärendet
 178345 (Godkänd - R 1) Remissvar Tvärbana norr 

(Kistagrenen)
 BRO 2019/185-4 Tvärbana norr (Kistagrenen). 

Genomförandeavtal för delsträckan Solvalla. 
Genomförandebeslut (1)

 BRO 2019/185-1 Tvärbana norr (Kistagrenen). 
Genomförandeavtal för delsträckan Solvalla. 
Genomförandebeslut

 BRO 2019/185-2 Tvärbana Norr (Kistagrenen). 
Genomförandeavtal för delsträckan Solvalla. 
Genomförandebeslut. Bilaga 2

 BRO 2019/185-3 Tvärbana Norr (Kistagrenen). 
Genomförandeavtal för delsträckan Solvalla. 
Genomförandebeslut. Bilaga 1
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§ 11
Serveringstillstånd Smakverkstan Bryggeri 
BRO 2019/229

Beslut 
Stadsdelsnämnden tillstyrker ansökan om serveringstillstånd på 
Smakverkstan Bryggeri med serveringstid till slutet sällskap i 
restaurangen klockan 15.00 – 22.00

Sammanfattning av ärendet 
Smakverkstan Bryggeri ansöker om tillstånd att få servera alkohol 
mellan klockan 15.00 - 22.00 till slutet sällskap i restaurangen. 
Förvaltningen föreslår att ansökan tillstyrks.

Beslutsgång
Ordföranden konstaterade att nämnden ställde sig bakom 
förvaltningens förslag.

Handlingar i ärendet
 186891 (Godkänd - R 1) Serveringstillstånd Smakverkstan 

Bryggeri
 BRO 2019/229-1 Remiss serveringstillstånd Smakverkstan 

Bryggeri
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§ 12
Serveringstillstånd Miami Strand Restaurang 
Remissyttrande
BRO 2019/258

Beslut 
Stadsdelsnämnden tillstyrker ansökan om serveringstillstånd på 
Miami Strand Restaurang & café med serveringstid till allmänheten 
i restaurangen klockan 11.00 – 01.00

Sammanfattning av ärendet 
Miami Strand Restaurang & café ansöker om tillstånd att få servera 
alkohol mellan klockan 11.00 - 01.00 till allmänheten i 
restaurangen. Förvaltningen föreslår att ansökan tillstyrks.

Beslutsgång
Ordföranden konstaterade att nämnden ställde sig bakom 
förvaltningens förslag.

Handlingar i ärendet
 189297 (Godkänd - R 1) Alkoholtillstånd på Miami Strand 

Restaurang & café
 188965 Remiss till SDN-{26E2F9AF-5E05-46CD-8BCE-

F5B9BE2F5857}
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§ 13
Ekonomisk månadsrapport 
BRO 2019/65

Beslut 
Nämnden godkänner månadsrapport per juli 2019.

Sammanfattning av ärendet 
Förvaltningen prognostiserar en budget i balans för 2019 efter 
budgetjusteringar, prestationsförändringar och resultatöverföringar.

Förslag till beslut
 
Anders Edin (SD) lämnade ett förslag till beslut.
 
Beslutsgång
 
Ordförande ställde förslagen mot varandra och konstaterade att 
nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag till beslut.
 
Reservation
 
Anders Edin (SD) reserverade sig till förmån för eget förslag till 
beslut:
"Stadsdelsnämnden beslutar att avslå förvaltningens förslag till 
beslut  och därutöver vill vi anföra följande:
Sverigedemokraterna kan inte godkänna en budget som leder till 
ökade underskott i förvaltningen, och som i slutändan leder till 
skattehöjningar eller nedskärningar inom andra 
verksamhetsområden."
 
 
 

Handlingar i ärendet
 190898 Månadsrapport 201907
 BRO 2019/65-9 Bilaga 1 - Nyckeltal.pdf
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§ 14
Svar på medborgarförslag om Lillsjönäs herrgård 
BRO 2019/73

Beslut 
Stadsdelsnämnden lägger svaret till handlingarna.

Handlingar i ärendet
 188358 Svar på medborgaförslag om Lillsjönäs Herrgård
 189610 62-19-1.2.4. Medborgarförslag gällande Lillsjöns 

herrgård
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§ 15
Redovisning av ej verkställda beslut inom äldreomsorgen 
kvartal 2 2019 
BRO 2019/125

Beslut 
Stadsdelsnämnden tar emot redovisningen och lägger den till 
handlingarna

Sammanfattning av ärendet 
Avdelning Äldreomsorg har det första kvartalet 2019 rapporterat 
totalt 17 beslut som ej verkställts inom tre månader till Inspektionen 
för vård och omsorg (IVO). Av dessa beslut gällde 13 vård- och 
omsorgsboende, två avsåg servicehus och två beslut var 
dagverksamhet. Besluten har inte kunnat verkställas inom tre 
månader på grund av att den enskilde valt att tacka nej till de 
erbjudanden som getts. Några inväntar plats på specifikt boende 
medan andra vill avvakta med flytt. Under kvartalet har tre av de 
rapporterade besluten verkställts och en ansökan har återtagits.

Handlingar i ärendet
 189560 (Godkänd - R 1) Redovisning av ej verkställda beslut 

inom äldreomsorgen kvartal 2 2019
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§ 16
Anmälningsärende - rapporter och beslut tagna enligt lex 
Sarah 
BRO 2019/39

Beslut 
Stadsdelsnämnden lägger ärendet till handlingarna.

Handlingar i ärendet
 189322 Anmälningsärende - rapporter och beslut tagna enligt 

lex Sarah
 189350 Dnr BRO 2019/39 Bilaga 2 Beslut enligt lex Sarah
 189348 Dnr Bro 2019/39 Bilaga 1 Inkommen rapport enligt 

lex Sarah

Sida 23 (34)



Bromma stadsdelsnämnd Protokoll nr 3/2019

2019-08-29

§ 17
Delegationsbeslut - anmälan till nämnden 
BRO 2019/32

Beslut 
Stadsdelsnämnden lade delegationsbesluten till handlingarna.
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§ 18
Protokoll från Pensionärsrådet 
BRO 2019/144

Beslut 
Stadsdelsnämnden lade protokollet till handlingarna.

Handlingar i ärendet
 BRO 2019/144-8.1 Pensionärsrådets protokoll (2/3)
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§ 19
Protokoll Rådet för funktionshinderfrågor 
BRO 2019/166

Beslut 
Stadsdelsnämnden lade protokollet till handlingarna.

Handlingar i ärendet
 BRO 2019/166-2.1 Protokoll. Brommas råd för 

funktionshinderfrågor 2019-08-20.pdf (2/2)
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§ 20
Inkomna rapporter och protokoll 
BRO 2019/40

Beslut 
Stadsdelsnämnden lade rapporterna till handlingarna.

Handlingar i ärendet
 192310 Rapporter och protokoll 29 augusti
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§ 21
Förvaltningsgruppens protokoll 
BRO 2019/145

Handlingar i ärendet
 BRO 2019/145-3 Protokoll - Förvaltningsgruppen nr 7 - 

2019-08-22
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§ 22
Nämndens och förvaltningens frågor 
 
Lillemor Samuelsson (V) lyfte frågan huruvida förvaltningen 
kommer att ansöka om medel för sociala investeringar.
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§ 23
Borttagen på grund av sekretess 
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§ 24
Borttagen på grund av sekretess 
BRO 2019/194
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§ 25
Borttagen på grund av sekretess 
BRO 2019/206
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§ 26
Borttagen på grund av sekretess 
BRO 2019/238
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§ 27
Borttagen på grund av sekretess 
BRO 2019/263
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